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Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 292
A  les 22 hores del dia 15 de novembre de 1928, 

es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya amb assistència dels senyors Conse- 
11ers Drs. Moli, Mas i Olivèr, Barnadas, Bonet, 
Fontbona, Martí, Nart, Pujadas, Queraltó, Rie
ra, Santiñá i Solà.

Presideix el Dr. Molí i actúa de Secretan el 
Dr. Mas i Oliver.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència dels 
Drs. Figa i Mir i Mir.

Es procedeix a la lectura de l’acta de la dar- 
rera sessió ordinària celebrada el dia 25 d’octubre 
proppassat, que és aprovada.

A  continuado es llegeix l’acta de la sessió ex
traordinària del dia 30 d’octubre darrer, la qual 
s’aprova amb l’aclaració proposada pel Dr. Santi
ñá, el qual demana consti la proposició que eli va 
fer en el moment de donar-se per acabada la con
sulta a la Junta Consultiva i en demanar la Pre
sidènza si algún senyor Conseller volia fer al
guna observació; proposició la qual ara el Dr. 
Santiñá resum amb els següents termes: “ Que 
continués l’Oficina Administrativa amb restruc
tura que tenia i que de moment sois es suspen- 
gués la quota de residència fins a la propera As
semblea, la qual resoldria en definitiva.”

A  prec de diversos senyors Consellers, el doc
tor Santiñá fa constar que, malgrat d’haver fet 
aquesta proposició a preséncia de la Junta Con
sultiva, en la deliberació posterior del Conseil eli 
es sumá ais acords que consten en l’acta llegida 
que foren presos per unanimitat.

Aprovada l’acta amb aquesta aclarado del doc
tor Santiñá, el Dr. Solà fa avinent que per no ha- 
ver pogut assistir, per motiu de malaltia, a la 
sessió extraordinària l’acta de la qual s’ha llegit, 
té un especial interés en fer constar, clarament, el 
seu punt de vista respecte els acords d’aquella

sessió amb l’objecte de deixar ben puntualizada 
la seva opinió.

Analitza els dos aspectes de la qüestió: — Es
tructura de l'Oficina Administrativa i Quota de 
Residència.

Referint-se al .primer extrem, diu que si el 
Conseil va entendre que restructura que s’havia 
donat a l’Oficina Administrativa no s’adaptava 
exactament a les disposicions Estatutáries podia 
modificar aquella estructura de la forma que ho 
féu amb els acords de la sessió extraordinària al- 
ludida, perqué entén que tenia facultat per fer-ho.

Pel que es refereix al segon extrem, creu que 
el Conseil no tenia facultat per a suspendre la 
Quota de residència tota vegada que aquella quo
ta fou creada en virtut d’una autorització termi
nant de l’Estatut i per èsser absolutament legal 
la seva creació ; és de notar que aquella quota fou 
mantinguda per l’Assemblea en refusar clarament 
una proposició que demanava la supressió total
o, almenys, del carácter obligatori de la quota de 
residència que una Assemblea anterior havia apro- 
vat. Per tot allò dit, entén, que els acords del 
Conseil de la repetida sessió extraordinària que 
es refereixen a la quota de residència están man- 
cats de base legal per quant sense cap disposició 
estatutária que l’obligui, contradiuen acords ante- 
riors de l’Assemblea.

Feta constar l’opinió del Dr. Solà, la Presidén- 
cia aclareix que el Conseil està en terreny pura- 
ment legal per quant l’acord fou de suspensió del 
cobrament de la quota de residència fins a la pro
pera Assemblea que ha de resoldre en definitiva, 
i no de supressió de dita quota, entrant dita sus
pensió plenament dins les atribucions del Con
seil.

Els Drs. Bonet, Marti i Pujadas, que no eren 
presents a la sessió extraordinària de la qual es 
parla, fan constar la seva total adhesió als acords 
del Conseil i el Dr. Pujadas afegeix que eli ha de 
felicitar al Dr. Moli per haver convocai la Junta


